
PROTOKÓŁ Nr XXV/16 

z obrad XXV Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Łowickiego 

odbytej w dniu 14 września 2016 roku w sali konferencyjnej 

Starostwa Powiatowego w Łowiczu, ul. Stanisławskiego 30a 

Ustawowa liczba Radnych  – 21 

Radnych obecnych na  Sesji  – 17 (nieobecni: K. Górski,                

M. Jędrzejczak, I. Kolos,           

J. Michalak) 

Lista obecności  – /Zał. Nr 1/ 

Wyniki głosowań z Sesji  – /Zał. Nr 2/ 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad XXV Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej przez Powiat Łowicki dla Gminy Kocierzew Południowy      

w celu realizacji projektu w ramach PROGRAMU ROZWOJU 

GMINNEJ I POWIATOWEJ INFRASTRUKTURY DROGOWEJ 

NA LATA 2016-2019. 

4. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zabezpieczenia 

środków na realizację projektu w ramach PROGRAMU ROZWOJU 

GMINNEJ I POWIATOWEJ INFRASTRUKTURY DROGOWEJ 

NA LATA 2016 – 2019. 

5. Zakończenie obrad XXV Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

 

Ad. pkt. 1 

Otwarcie obrad XXV Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

Wiceprzewodniczący RPŁ Dariusz Kosmatka witając Radnych i zaproszonych 

gości otworzył obrady XXV Sesji Rady Powiatu. 

Ad. pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Wiceprzewodniczący RPŁ Dariusz Kosmatka poinformował, że w sesji bierze 

udział 17 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować 

i podejmować prawomocne decyzje.  



Wiceprzewodniczący RPŁ Dariusz Kosmatka ogłosił o godz. 9:35 przerwę     

w obradach XXV Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

Wiceprzewodniczący RPŁ Dariusz Kosmatka o godz. 9:55 wznowił obrady 

XXV Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

Ad. pkt. 3 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej przez Powiat Łowicki dla Gminy Kocierzew Południowy w celu 

realizacji projektu w ramach PROGRAMU ROZWOJU GMINNEJ                   

I POWIATOWEJ INFRASTRUKTURY DROGOWEJ NA LATA 2016-

2019. 

Z-ca Dyr. PZDiT w Łowiczu Mirosław Karcz przedstawił projekt Uchwały 

RPŁ w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Powiat Łowicki dla Gminy 

Kocierzew Południowy w celu realizacji projektu w ramach PROGRAMU 

ROZWOJU GMINNEJ I POWIATOWEJ INFRASTRUKTURY DROGOWEJ 

NA LATA 2016-2019. 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska – pozytywna. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

Sekretarz Powiatu Joanna Jaros: Chciałam tylko zgłosić, że w tym projekcie 

uchwały są dwie omyłki pisarskie oczywiste w podstawie prawnej: poz. 1628 

będzie w uchwale zamieniona na poz. 1626 i zamiast ,,x’’ będzie ,,z’’. Bardzo 

przepraszamy za te pomyłki. 

Wiceprzewodniczący RPŁ Dariusz Kosmatka: Te poprawki są już naniesione 

u Pani? 

Sekretarz Powiatu Joanna Jaros: Tak, w oryginałach będzie to już poprawione. 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym w głosowaniu wzięło udział 17 Radnych, 

nieobecni: I. Kolos, J. Michalak, M. Jędrzejczak, K. Górski/: 

Za  – 17 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 0 



Podjęli Uchwałę Nr XXV/153/2016 RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej przez Powiat Łowicki dla Gminy Kocierzew Południowy w celu 

realizacji projektu w ramach PROGRAMU ROZWOJU GMINNEJ                               

I POWIATOWEJ INFRASTRUKTURY DROGOWEJ NA LATA 2016-2019. 

/Zał. Nr 3/ 

Ad. pkt 4 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zabezpieczenia środków       

na realizację projektu w ramach PROGRAMU ROZWOJU GMINNEJ            

I POWIATOWEJ INFRASTRUKTURY DROGOWEJ NA LATA 2016 – 

2019. 

Z-ca Dyr. PZDiT w Łowiczu Mirosław Karcz przedstawił projekt Uchwały 

RPŁ w sprawie zabezpieczenia środków na realizację projektu w ramach 

PROGRAMU ROZWOJU GMINNEJ I POWIATOWEJ INFRASTRUKTURY 

DROGOWEJ NA LATA 2016 – 2019. 

Radny Wojciech Miedzianowski: Czy Zarząd lub PZDiT sprawdzał czy jest 

jakieś zagrożenie odrzucenia wniosku Powiatu Łowickiego w związku z tym,        

że kosztorys będziemy mieli większy, a środki mniejsze? Ja rozumiem, że my        

w przyszłym roku, a nawet w grudniu w uchwale budżetowej i tak będziemy 

musieli ponad milion złotych dołożyć do tej schetynówki, ale czy w związku            

z tym istnieje jakieś zagrożenie odrzucenia, czy była sprawdzana ta sprawa? 

Starosta Powiatu Krzysztof Figat: Wniosek jest tak skonstruowany, żebyśmy 

mogli występować o pełne dofinansowanie 3 mln zł, sprawdzany był przez Pana 

Piotra. 

Wiceprzewodniczący RPŁ Dariusz Kosmatka: Wyczerpująca odpowiedź 

Panie Radny? 

Radny Wojciech Miedzianowski: Tak, dziękuję. Pan Starosta zapewnił, że był 

sprawdzany, więc okej. 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska – pozytywna. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 



Radni RPŁ w głosowaniu jawnym w głosowaniu wzięło udział 17 Radnych, 

nieobecni: I. Kolos, J. Michalak, M. Jędrzejczak, K. Górski/: 

Za  – 17 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 0 

Podjęli Uchwałę Nr XXV/154/2016 RPŁ w sprawie zabezpieczenia środków        

na realizację projektu w ramach PROGRAMU ROZWOJU GMINNEJ                        

I POWIATOWEJ INFRASTRUKTURY DROGOWEJ NA LATA 2016 – 2019. 

/Zał. Nr 4/ 

Starosta Powiatu Krzysztof Figat: Chciałem wszystkim Radnym podziękować 

za to, że w takim ekspresowym tempie się zebrali i za podjęcie tych uchwał                

i szczególna prośba do Radnego Marcina Kosiorka, żeby teraz objął opieką ten 

wniosek i obyśmy te 17 km dróg wybudowali. 

Radny Marcin Kosiorek: Panie Starosto niech Pan mi powie, dlaczego ja dostaje 

otwartą, polecony list do mnie, otwartą korespondencję? Ja jestem w Korei 

Północnej w tej chwili, dziękuję bardzo. 

Starosta Powiatu Krzysztof Figat: Przepraszam najmocniej, jestem na urlopie, 

ale Pani Sekretarz myślę, że Panu odpowie. 

Sekretarz Powiatu Joanna Jaros: Mogę jedynie przeprosić, list przyszedł           

do Pana Radnego na Kancelarię, w związku z czym poprzez przeoczenie 

pracownica otworzyła list. Dopiero jak otworzyła do zarejestrowania zauważyła, 

że jest to list, gdzie adresatem jest Pan Radny, także bardzo przepraszam. 

Radny Marcin Kosiorek: Ja nie wierzę wam, nie wierzę od początku i to jest     

po prostu... ja nie wiem, jak to w ogóle nazwać. 

Sekretarz Powiatu Joanna Jaros: List został otwarty na Kancelarii, może            

to potwierdzić pracownica, która na Kancelarii ten list otworzyła. Wczoraj ten 

list, o ile dobrze wiem, przyszedł, do Biura Rady trafił już otwarty za co mówię, 

mogę jedynie bardzo serdecznie przeprosić. Listów przychodzi bardzo dużo, 

odruchowo pracownica otwierała wszystkie. Bardzo przepraszam. Czy Pan            

w to wierzy czy nie, to już jest oczywiście Państwa sprawa, natomiast nie mam 

powodu Pana oszukiwać i jeszcze raz przepraszam. 

 



Ad. pkt 5 

Zakończenie obrad XXV Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

Wiceprzewodniczący RPŁ Dariusz Kosmatka zamknął obrady XXV Sesji 

Rady Powiatu Łowickiego. 

Protokołowały: 

W. Kwasek 

B. Prus – Miterka 

Wiceprzewodniczący RPŁ 

/-/ Dariusz Kosmatka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


